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Summary:

Our study aims to find out the extent of the interaction and
participation of university students, with digital on social networking
sites where the pictures are digital images of the interactive media in the
new digital media environment ,With the emergence and development
of modern engineering that allows users the interaction and the
possibility of echo on the publications of digital images between the
sender and receiver of the message resolvability so that they become
more participatory, contrary to what was prevalent in the traditional
media of old, which allows for communication and social interaction
between students classes undergraduates in the environment digital
Virtual.

key words:

Interactive, digital photo, social networking sites, interactive media,
participation, communication and social interaction, synchronous,

exchanging roles.
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Résumeé:

Notre étude vise a déterminer l'ampleur de I'interaction et la
participation des étudiants de l'université, avec le numérique sur les
réseaux socilaux ou les images sont des images numériques des médias
interactifs dans le nouvel environnement des médias numériques et
Avec l'émergence et le développement de l'ingénierie moderne qui
permet aux utilisateurs de l'interaction et la possibilite d'écho sur les
publications d'images numériques entre 'émetteur et le récepteur du
message résolvabilité  afin - qu'ils  deviennent plus participative,
contrairement a ce qui était répandue dans les médias traditionnels de la
vieille, qui permet la communication et l'interaction sociale entre les
classes d'étudiants de premier cycle dans l'environnement numérique

virtuel.

Mots clés:
Interactive, photo numérique, les sites de réseaux sociaux, des médias
interactifs, la participation, la communication et l'interaction sociale, les

roles, I'échange synchrone.
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